
Forslag til øget normering til bostøtte og botilbud skal sendes til høring i pårørenderåd og beboerråd på 
socialområdet samt i MED-udvalg på socialområdet.  
 

 

Pårørenderådet Område Ørum: 

Vi anerkender at det er positivt med øgede ressourcer til bostøtte og botilbud. 

”Vores indstilling er, at det gerne skal komme flest muligt til gode, så flest muligt får noget godt ud af 
det. Det er vigtigt, at pengene anvendes til borgerne, og at der ikke skal bruge store administrative 
ressourcer på at administrere og dokumentere hvilke ½ timer der er gået til hvem. Vi synes, det er 
vigtigere at pengene anvendes, så der kommer enten adspredelse og fornøjelse ind på bostedet eller at 
borgerne kommer ud til fornøjelser. Vi synes også, der skal være mulighed for at spare op og gå sammen 
flere om projekter, kultur og udflugter”. 

Indsendt af Inge Bomholt, Karin Frederiksen og Bente og Ole Thornberg. 


